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https://www.100test.com/kao_ti2020/643/2021_2022_2011_E5_B9_

B46_E6_9C_c7_643973.htm 2011年雅思考试已经过半，整个考

试平稳，没有任何意外的发生，再一次提醒所有的朋友，不

要相信雅思改革什么的鬼话，整个考试过半的时候，还是要

提醒诸位要努力应对考试，只有多练习，多改错，才能够适

应不变的考试。 下面是6月份的考题: 小作文分别是:流程图, 

饼图 表格, 线图, 柱图 6月4号 We can rely on news to get

knowledge nowadays, but some people think that we cannot trust

journalists. What’s your opinion? What qualities do you think a

journalist should have? 6月11号 Some people think governments

should focus the spending only on public services rather than

wasting money on arts (music, printing, etc.). To what extent do you

agree or disagree? 6月23号 In many countries traditional foods are

being replaced by international fast foods. This is having a negative

effect on both families and societies. To what extent do you agree or

disagree? 6月25号 If a product is of good quality, and which meets

peoples needs, people will buy it. Therefore, advertising is

unnecessary and is no more than a type of entertainment. To what

extent do you agree or disagree? 雅思报名流程：#0000ff>报名前

的准备→#0000ff>注册NEEA用户→#0000ff>预付考试费

→#0000ff>选择考位→#0000ff>填写报名表并确认付费

→#0000ff>转考→#0000ff>查看个人考试信息 打印确认信

→#0000ff>退考→#0000ff>友情提示 编辑推荐：#0000ff>2011年

雅思考试机经汇总 #0000ff>2011年各地雅思考试安排表汇总 



为方便大家能及时准确的查看2011年雅思考试相关信息，建

议各位考生收藏#333333>百考试题雅思考试频道点击收藏，

我们会第一时间发布相关信息。 100Test 下载频道开通，各类

考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com 


